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افزايش ۴۳ درصدي وقوع قتل در ايلام
جانش��ين رئيس پليس استان ايلام گفت: 
افزاي��ش ۴۳ درص��دي وق��وع قتل در اين 
اس��تان نگران کننده اس��ت. ب��ه گزارش 
ميزان سرهنگ حسين کاظمي در همايش 
خشونت، علل،پيامدها و راهکار مقابله با آن 
گفت: امسال در ايلام ميزان وقوع قتل ۴۳ 
درصد رشد داشته که بسيار نگران کننده است. موضوع ديگري که در 
بين قتل ها وجود دارد و بايد فکري به حال آن کرد، خطر استفاده جوانان 
از سلاح گرم براي ارتکاب جرايم است. او ادامه داد: البته امسال وقوع 

قتل با سلاح گرم در اين استان 8 درصد کاهش يافته است. 

نقشه سرقت مسلحانه از
 صرافي هاي تهران نقش برآب شد

شش سارق که قصد انجام سرقت مسلحانه از چند صرافي در تهران را 
داش��تند دس��تگير شدند. به گزارش ايسنا، بامداد روز گذشته )سه شنبه( 
درعمليات ماموران پليس آگاهي پايتخت ش��ش س��ارق مسلح که قصد 
انجام سرقت مسلحانه از چند صرافي در پايتخت را داشتند در عمليات 
پليس دستگير شدند. اين افراد با شناسايي چند صرافي در نقاط مختلف 
ش��هر که در محدوده مرکز تهران و ميدان فردوس��ي بودند قصد داشتند 
از اين صرافي ها طي روزهاي آتي س��رقت مس��لحانه کنند که با اش��راف 
اطلاعاتي پليس شناسايي و دستگير شدند. هر شش نفر از دستگيرشدگان 
جوان و داراي سابقه سرقت هستند و بررسي سوابقشان نشان مي دهد 
که بيش از اين چندين بار در مناطق شمال تهران با اتهام سرقت هاي 
خرد دستگير شده اند. شش متهم دستگير شده در نقاط حاشيه اي تهران 

دستگير شدند.

سرمقاله

آدرس غلط در شکست طرح تحول سلامت
ادامه از صفحه اول

... مطالب جناب وزير که در جاي خود قابل بررسي است، اما فرمايش 
اين آقاي وزير به مثابه آن مثالي است که شخصي جايي براي سرقت 
رفته بود، در حين سرقت، صاحب خانه متوجه شد و فرياد برآورد آهاي 
دزد آهاي دزد، و در کوچه دنبال دزد کرد، دزد که از افراد زرنگ و داراي 
فکر بود بلافاصله با صاحب خانه هم صدا شد و فرياد آهاي دزد آهاي 
دزد را سر داد، مردم کوچه و بازار مانده بودند که دزد کيست. جناب وزير 
امروز با اين مصاحبه، ما مانده ايم که بالاخره مديريت اين طرح شکست 
خورده هزينه ساز براي اين ملت مظلوم کيست؟ مگر نه اينکه مدير طرح 
تحول سلامت وزارت بهداشت است و در رأس اين وزارتخانه شخصي 
ش��خيص به نام قاضي زاده هاش��مي وزير بهداشت است و مگر نه اينکه 
تمام بودجه مربوط به طرح مذکور در اختيار جناب قاضي زاده بوده است 
پس فرد بي تدبير چه کسي است که باعث شکست اين طرح ميلي شده؟ 
آيا اين شکست دهنده جز خود ايشان کس ديگري هست که آقاي وزير 
در مصاحبه اش به دنبال ايش��ان اس��ت و مردم را به موجود غير واقعي و 
مجازي حواله مي دهد؟ سوال ديگر اينکه مگر سازمان تأمين اجتماعي 
متولي طرح تحول سلامت بوده است که شما را اذيت کند؟چرا عکس 
موضوع را آدرس مي دهيد؟ جناب وزير شما استاد آدرس غلط دادن به 

ملت ايران بوده ايد و روزي تبعات اين آدرسهاي غلط را خواهيد ديد.

آغاز کاشت نهال در ۱۷۰ هکتار از 
اراضي ملي در شهرستان ملارد

تجارت-ملارد-کيواني:همزمان با اولين روز از هفته منابع طبيعي 
و روز درختکاري، کاش��ت نهال در ۱۷۰ هکتار از اراضي ملي در 
روستاي قپچاق آغاز شد.به گزارش خبرشهر، همزمان با اولين روز 
از هفته منابع طبيعي و روز درختکاري، طي مراسمي با حضور توآهن 
معاون هماهنگي امور عمراني استانداري تهران، خراساني مدير 
کل دفتر فني و عمراني استانداري، کيان مدير کل منابع طبيعي و 
آبخيز داري استان تهران، خطيبي فرماندار شهرستان ملارد، حجت 
الاسلام حسيني همداني امام جمعه بخش صفادشت، جمعي از 
مسئولان و دوستداران محيط زيست کاشت نهال در ۱۷۰ هکتار 
از اراضي ملي در روستاي قپچاق آغاز شد.خطيبي فرماندار ملارد 
دراين مراسم با اشاره به اينکه شهرستان ملارد يکي از کانون هاي 
بحران گرد و غبار در استان تهران محسوب مي شد.افزود: در سه 
ساله اخير طرح هاي ترکيب کربن ، توسعه جنگل کاري بياباني و 
افزايش فضاي سبز شهري به مرحله اجرا در آمده است که نتايج 
بسيار مطلوبي داشته است.خطيبي افزود: در طرح توسعه فضاي 
سبز اخترآباد فرمانداري شهرستان با همکاري بنياد برکت و اداره 
کل منابع طبيعي استان تهران ۶۰۰ هکتاز از اراضي اخترآباد را در 

طرح توسعه جنگلکاري مورد استفاده قرارداده است

ديدار سرپرست شرکت آب و فاضلاب استان با 
نماينده ولي فقيه در استان و امام جمعه ايلام

تجارت-استان ايلام:سرپرست شرکت آب و فاضلاب استان ايلام 
به همراه معاونين و مديران ستادي با نماينده ولي فقيه در استان و 
امام جمعه ايلام ديدار نمودند.به گزارش روابط عمومي و آموزش 
همگاني شرکت آب و فاضلاب استان ايلام، در اين نشست ابتدا 
مهندس مظاهري ضمن ابراز رضايت و خشنودي به جهت ديدار 
ب��ا امام جمعه اس��تان، و تقدي��ر از تلاش هاي مهندس بيرنوندي 
مدير عامل پيش��ين آبفاي اس��تان گزارشي از فعاليت هاي شرکت 
آب و فاضلاب استان ارائه و با اشاره به نزولات جوي بسيار خوب 
چند وقت اخير در اس��تان گفتند: قبل از بارش هاي اخير بش��دت 
نگران کمبود آب بوديم که خوشبختانه با بارش هاي بسيار خوب 
چند وقت اخير نگراني ها برطرف شده و اميدواريم با همکاري و 
رعايت الگوي مصرف توسط مردم در فصل تابستان دغدغه اي 
در ارتباط با تامين آب نداش��ته باش��يم.وي در اين ديدار خواس��تار 
استفاده از ظرفيت روحانيون در فرهنگ سازي مديريت مصرف 
آب شد و گفت: براي کنترل مصرف و مديريت منابع آبي نيازمند 
همکاري رسانه ها و ائمه جمعه براي اطلاع رساني و همراه کردن 
مردم هستيم زيرا کلام روحانيون نافذ و در مردم تاثيرگذار است.

سرپرس��ت ش��رکت آب و فاضلاب اس��تان ايلام در ادامه، خدمت 
رس��اني به مردم را رس��الت و هدف اصلي شرکت دانست و افزود: 
رضايت مندي مردم از اهداف اساسي شرکت محسوب مي شود 
و اميدواريم با تلاش موثر ش��بانه روزي در جهت تامين و توزيع 
آب اين مسئله را به اثبات برسانيم.در اين ديدار صميمانه حجت 
السلام و المسلمين لطفي نماينده ولي فقيه در استان و امام جمعه 
اي��لام ضم��ن عرض خي��ر مقدم به حاضرين، به بيان اهميت آب 
در ق��رآن مجي��د و احاديث مذهبي پرداختند و بر ضرورت رعايت 
الگوي مصرف آب تاکيد نمودند.امام جمعه استان ايلام در ادامه 
با ابراز رضايت از عملکرد مجموعه شرکت آب و فاضلاب در امر 
خدمت رساني به مردم ولايتمدار اظهار داشت: اميدواريم با توجه 
به بارندگي هاي اخير و رعايت الگوي مصرف اب،پيش بيني هاي 
لازم ب��راي مديري��ت مصرف آب در تابس��تان صورت گرفته تا با 

قطعي آب مواجه نباشيم

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی

گ�روه اجتماع�ي: مهرماه س��ال 9۱ بود که طرح 
تبدي��ل خيابان ۱۷ ش��هريور ب��ه پياده راه اجرايي 
شد و باعث بروز مشکلات مهمي همچون ايجاد 
ترافيک و نارضايتي اهالي و کس��به اين خيابان 
ش��د. با توجه به اينکه اين طرح براي س��اماندهي 
کيفي��ت اي��ن خيابان لحاظ ش��ده بود اما باعث به 
وجود امدن مشکلات بزرگتري شد که خود باعث 
ش��د از کيفيت و کارايي اين خيابان بکاهد و اين 
خياب��ان را تبديل به مکاني براي افزايش فس��اد 
در اي��ن منطق��ه کند که همي��ن امر با اعتراضات 
و اعتصاب��ات اهال��ي اين خيابان همراه بود. حالا 
پس از گذش��ت بيش از پنج س��ال از احداث اين 
پياده راه، محمد عليخاني، عضو ش��وراي ش��هر 
ته��ران در تذک��ر پيش از دس��تور خود در پنجاه و 
يکمين جلسه شوراي شهر پايتخت صحبت هايي 
را درباره پياده راه خيابان ۱۷ شهريور مطرح کرد؛ 
موضوعات��ي ک��ه هرچند پي��ش از اين نيز مطرح 
ش��ده بود اما با توجه به ارقام هزينه اي آن بازهم 

تازگي داشت.
پياده راه گازانبري در پايتخت ���

محمد عليخاني، عضو ش��وراي ش��هر تهران روز 
گذش��ته به طرح خيابان ۱۷ ش��هريور به ش��دت 
اعتراض کرد و از ش��هردار خواس��ت مس��ئله را 
پيگي��ري کن��د. وي ب��ا اش��اره به بازدي��د خود از 
منطقه گفت: در اين بازديد مش��خص ش��د اين 
طرح غير کارشناسي و غلط بدون انجام مطالعات 
و پيوست ترافيکي اجتماعي و اقتصادي صورت 
گرفته اس��ت. اين طرح با پوش��ش و رنگ و لعاب 
مذهبي به صورت دستوري و گازانبري انجام شده 
است. کارشناسان سازمان ترافيک و منطقه هيچ 
دخالتي در اجراي طرح نداشته و هيچ سندي مبني 

بر تاييد اين طرح امضا نکرده اند.
اين عضو ش��وراي ش��هر با اشاره به هزينه گزاف 
اين طرح افزود: تاکنون حدود ۴۰۰ ميليارد تومان 
براي اجراي اين طرح هزينه ش��ده که با قيمت 
روز بال��غ ب��ر هزار ميليارد تومان مي ش��ود ادعاي 
اجراکنن��دگان ط��رح اين بوده ک��ه باعث ايجاد 
رونق اقتصادي و ايجاد پايگاه فرهنگي در تهران 

مي شود اما نه تنها به اين اتفاقي نيفتاده است بلکه 
خس��ارات و آس��يب مستقيم به هزار واحد صنفي 
وارد شده و حدود ۱۰ هزار شغل و خانواده را تحت 
تاثير قرار داده است. نکته تاسف بار اين است که 
اي��ن محل��ه انقلابي مذهبي و ورزش��ي تبديل به 
محل��ي براي جولان فروش��ندگان مواد مخدر و 

ايجاد فساد و فحشا شده است.
اصلاح بودجه سال ���96 درجله شورا

يکي از دستورهاي روز گذشته جلسه شوراي شهر 
تهران بررس��ي اصلاحيه بودجه س��ال 9۶ بود که 
در نهايت ۷۳۰ ميليارد تومان از بودجه اصلاحي 
به تصويب اعضاي ش��وراي شهر پايتخت رسيد. 
پيش از پايان جلسه روز گذشته بود که علي اعطا، 
س��خنگوي شوراي شهر تهران گفت: در بررسي 
اصلاحيه بودجه سال 9۶ شهرداري تهران ۷۳۰ 

ميلي��ارد توم��ان به اصلاحيه بودجه اضافه ش��د. 
اعطا اظهار داش��ت: در جلس��ه ش��وراي شهر دو 
موض��وع مورد بررس��ي قرار گرف��ت که يکي از 
آنه��ا لايحه اصلاح بودجه مصوب س��ال ۱۳9۶ 
ش��هرداري تهران بود. وي افزود: در جلسه قبلي 
يک فوريت اصلاحيه بودجه به مبلغ ۷۶۰ ميليارد 
تومان به تصويب رسيده بود و در جلسه روز گذشته 
مورد بررسي قرار گرفت. سخنگوي شوراي شهر 
تهران ادامه داد: براس��اس نظر اعضاي ش��وراي 
شهر تهران از مبلغ ۷۶۰ ميليارد تومان اصلاحيه 
۷۳۰ ميلي��ارد آن ب��ه تصويب رس��يد و در تفريغ 

بودجه لحاظ شد.
در ادامه جلس��ه روز گذشته شوراي شهر موضوع 
شرکت آب و فاضلاب استان تهران مورد بررسي 
قرار گرفت. ش��ورا در س��ال 9۴ تامين منابع مالي 

مورد نياز آب شهري تهران را تصويب کرده بود و 
در اين جلسه بعضي از موارد براساس نامه شرکت 
آب و فاضلاب مطرح شد که به دليل کمبود وقت 

به سرانجام نرسيد.
احتمال بازنگري طرح برج - باغ ���

س��خنگوي ش��وراي ش��هر در ادامه با اعلام خبر 
خوش��ي درباره سرانجام مصوبه برج  - باغ گفت: 
در جلس��ات آين��ده اصلاح مصوب��ه برج  - باغ در 
دستور کار قرار مي گيرد. اعطا با بيان اينکه مصوبه 
برج - باغ باعث بروز مش��کلاتي در حفظ باغات 
و فضاي سبز تهران شده و از ابتداي کار شوراي 
پنجم درمورد تاثيرات منفي اين مصوبه صحبت 
کردي��م، تصريح کرد: به طور مفصل اين موضوع 
در س��ه کميسيون سلامت، حقوقي و شهرسازي 
مورد بررسي قرار گرفته و خوشبختانه بايد اعلام 

کنم که پيش��نهاداتي آماده شده که براي بررسي 
ب��ه صح��ن خواهد آمد. اعطا با بيان اينکه مصوبه 
برج باغ سوءکارکرد داشته و نه تنها موجب حفظ 
باغات نشده بلکه بخش زيادي ازتخريب باغات به 
دليل اين مصوبه بوده گفت: به همين دليل اصلاح 
اين مصوبه در دس��تور کار قرار گرفته هرچند که 
پيشنهاد شورا حذف کل مصوبه است. منتها پس 
از اين که در سال 82 شورا اين مصوبه را تصويب 
و ابلاغ مي کند در س��ال 8۶ نيز مش��ابه برج  - باغ 
ضميمه طرح جامع تهران مي  ش��ود که پيوس��ت 
ش��ماره ۳ دس��تور العم��ل م��اده ۱۴ قانون زمين 
ش��هري اس��ت که عملا بر مصوبه برج باغ صحه 
مي گ��ذارد، ب��ه همين دليل بايد علاوه بر حذف و 
لغو برج - باغ پيشنهاداتي را نيز به شوراي عالي 
معماري و شهرسازي بدهيم تا جايگزين پيوست 
شماره ۳ شود تا اين دو به موازات يکديگر اصلاح 
ش��ود چراکه اگر اين اصلاحيه در پيوس��ت شماره 
۳ اصلاح نش��ود مس��ئله برج باغ حل نمي ش��ود. 
وي گفت: اميدواريم بتوانيم با هماهنگي ش��ورا، 
ش��هرداري و شوراي عالي شهرسازي به اصلاح 

اين موضوع بپردازيم.
از صبحانه کاري با شهردار چه خبر؟ ���

در همي��ن ح��ال يکي ديگر از اعضاي ش��وراي 
ش��هر تهران گفت: بدهي تلنبار شده پيمانکاران، 
طرح هاي نيمه تمام، ديون دولت در جلس��ه روز 
گذشته با نجفي مورود بحث و بررسي قرار گرفت. 
ناهي��د خداکرم��ي در گفتگو با فارس، به صبحانه 
کاري محمدعلي نجفي با اعضاي شورا اشاره کرد 
و گفت: در جلسه روز گذشته )سه شنبه( گزارشي 
از ام��ور جاري ش��هر و وضعي��ت بدهي ها مطرح 
شد. عضو شوراي شهر تهران گفت: همچنين در 
مورد پيشرفت هايي که در نحوه بازپرداخت هاي 
طلب هاي ش��هرداري از دولت و ساير سازمان ها 
ش��ده گزارش��ي مط��رح ش��د. خداکرمي گفت: 
طرح هاي نيمه تمام و لزوم تکميل آنها و همچنين 
بحران بدهکاري شهرداري به پيمانکاران که از 
س��ال ۱۳9۰ تلمبار ش��ده در جلسه امروز با نجفي 

مورد بحث و بررسي قرار گرفت.

  روز پرحاشیه در بهشت؛

پیاده راه هفده شهريور »گازانبري« ساخته شد

تصويب طرح ترافیک جديد در فرماندارياکوسیستم هاي جنگلي ايران رو به زوال استمشاوره رواني رايگان براي زلزله زدگان کرمانشاه
معاون امور اجتماعي س��ازمان بهزيستي 
کش��ور گفت: با توجه به اينکه مشکلات 
و عوارض و علايم روحي و رواني بلاياي 
طبيع��ي مانن��د زلزله دو م��اه بعد از وقوع 
آن، بروز مي کند، زلزله زدگان کرمانش��اه 

مي توانند براي دريافت مشاوره هاي رايگان با خط صداي مشاوره با 
شماره ۱۴8۰ تماس بگيرند. حبيب ا... مسعودي فريد گفت: خدمات 
اين س��امانه رايگان اس��ت و علاوه بر اين از کمک هاي اعتباري و 
تيم هاي مشاوره اي بهزيستي نيز بهره گرفته شده و با همکاري 
آموزش و پرورش، روي ارتقاي سلامت روان دانش آموزان حادثه 
ديده، کار مي شود. وي افزود: برخي از کودکان استرس هاي بعد 
از سانحه دارند و صحنه آن به خاطرشان مي آيد و راه مقابله با اين 

استرس ها، مداومت مراقبت هاي روانشناسي است.

رئي��س انجمن جنگلباني ايران مي گويد 
اکوسيس��تم هاي جنگلي در ايران رو به 
زوال است و اگر مديريت محيط زيست 
و منابع طبيعي کشور به شيوه فعلي پيش 
برود، قطعا وضعيت جنگل هاي ايران در 

س��ال هاي آينده وخيم ترخواهد ش��د. هادي کيادليري با اشاره به 
وضع عرصه هاي جنگلي در ايران گفت: وضعيت جنگل هاي ايران 
هرسال بدتر مي شود. جنگل ها تحت تأثير تغيير اقليم و خشکسالي 
هستند. در سال هاي گذشته به حدي در اين اکوسيستم دخالت هاي 
ش��ديد ش��ده که آسيب پذيري اکوسيستم ها را بالا برده است. اين 
کارشناس حوزه جلنگ ها افزود: محصول همه اتفاقاتي که براي 
جنگل هاي کش��ور رخ داده منجر به تخريب ش��ديد و چالش هاي 

بسيار بزرگ شده است که حل آن به آساني امکان پذير نيست. 

عضو هيأت تطبيق مصوبات ش��وراي 
ش��هر از تصويب ط��رح جديد ترافيک 
ته��ران در فرمانداري خبر داد و گفت: 
اي��ن ط��رح از ۱۵ فروردي��ن مي تواند 
اجرايي ش��ود. محمد قانبيلي با اش��اره 

به تصويب طرح جديد و مصوباتش در فرمانداري، گفت: شوراي 
ش��هر تهران مواردي که هيأت تطبيق در نظر داش��ت را لحاظ 
ک��رد. ب��ه گفته قانبيلي ط��رح ترافيک جديد با اصلاحات براي 
اجر به شهرداري ابلاغ مي شود. عضو هيأت تطبيق مصوبات 
شوراي شهر با بيان اينکه طرح مصوب و اجرايي مي شود گفت: 
شهرداري مکلف به اجراي آن است اما زمانش در دست آنهاست 
و به شهرداري برمي گردد. وي گفت: شهرداري اگر امکانات را 

داشته باشد از ۱۵ فروردين مي تواند اين طرح را اجرا کند.

اخ��بار ش�هرستان

مدير کل کميته امداد استان مرکزي خبرداد؛ 

برگزاري جشن نيکوکاري با استقرار دو هزار پايگاه ثابت و سيار

برگزاري مانور عمليات مشترک جست و جو و نجات دريايي وهوايي در آبهاي خليج فارس 

افزايش 8/1 برابري ظرفيت خطوط 132 کيلو ولت آبادان طرح سه شنبه هاي بدون خودرو در شهرکرد اجرا شد 
تجارت- اس�تان خوزس�تان: مجري طرح هاي 
خط��وط ب��رق چهار ش��رکت ب��رق منطقه اي 
خوزس��تان خبر از افزايش 8/۱ برابري ظرفيت 
خطوط ۱۳2 کيلو ولت، ايستگاه اصلي آبادان- 
ذوالفقاري- انقلاب – رازي و پتروشيمي جديد 
با استفاده از هادي پرظرفيت داد. غلامرضا ذاکر 
مش��فق در اين خصوص به خبرنگار ش��رکت 
گف��ت: خطوط انتقال ۱۳2 کيلو ولت موجود در 

منطقه آبادان با عمري طولاني عمدتاً در مرکز ش��هر واقع گرديده، 
بديهي اس��ت که با توس��عه و تراکم س��اختمان هاي شهري مصرف 
ان��رژي الکتريک��ي افزاي��ش يافته و بايد به صورتي با احداث خطوط 
جديد يا افزايش ظرفيت توان انتقالي اين مش��کل را برطرف کرد.

وي ادام��ه داد:يک��ي از روش هاي��ي که با اعمال کمترين تغييرات در 
س��اختار خط��وط جديد و کمترين هزين��ه در کوتاه ترين زمان منجر 
به افزايش جريان عبوري و ظرفيت توان انتقالي مي ش��ود اس��تفاده 
از هادي پر ظرفيت ACSS/DRACK مي باشد، در اين روش بدون 

تقويت فونداسيون ها و برج ها، هادي پرظرفيت 
با سيم موجود و با همان مشخصات فني تعويض 
و ب��ه ظرفيت��ي حدود 8/۱ براب��ر ظرفيت قبلي 
مي رس��د.مجري طرح هاي خطوط برق اضافه 
کرد: پيش��رفت فيزيک��ي اجراي تعويض هادي 
خطوط ۱۳2 کيلو ولت ايس��تگاه اصلي آبادان- 
ذوالفقاري- انقلاب – رازي و ايس��تگاه اصلي 
آب��ادان- پتروش��يمي جديد در منطق��ه آبادان 
مجموعاً به طول 22 کيلومتر، حدود ۷۰ درصد مي باشد.مشفق تصريح 
کرد: هزينه هاي پيش بيني شده براي خريد ۱2۰ تن هادي پرظرفيت 
و زنجيره مقره، امور مهندس��ي، نظارت و اجراي تعويض هادي که 
همگي توس��ط ش��رکت هاي داخلي انجام ش��ده بالغ بر 2۴ ميليارد و 
۵۰۰ ميليون ريال بوده که از محل اعتبارات شرکت برق منطقه اي 
خوزستان تامين و پرداخت مي شود.وي بيان کرد: از تمامي ارگان هاي 
شهري، شرکت توزيع خوزستان و معاونت بهره برداري که با ما در 

اجراي اين پروژه همکاري دارند، تشکر مي کنم.

مرتض�ي   - تج�ارت  ش�هرکرد- 
شاهوردي: همزمان با آغاز هفته منابع 
طبيعي و روز درختکاري،طرح س��ه 
ش��نبه هاي بدون خودرو در شهرکرد 
برگزار ش��د.  مدير عامل امور ش��عب 
بانک تجارت چهارمحال و بختياري 
گفت:اين طرح با همکاري اداره کل 
مناب��ع طبيعي و آبخي��زداري، بانک 

تجارت استان برگزار شد و شرکت کننده در اين طرح ۱۰ 
کيلومتر را رکاب زدند و اقدام به غرس نهال در ش��هرک 
ميرآباد غربي شهرکرد کردند. حسن فرجي ، بي تحرکي 
را عام��ل اصل��ي ابتلا به بيماري افراد جامعه عنوان کرد و 
افزود: زندگي ماش��يني امروزه انس��ان را ناگزير به استفاده 
از ابزارهايي کرده که با وجود افزايش س��رعت فعاليت ها 
از کيفيت زندگي کاس��ته اس��ت. فرجي ، تردد با دوچرخه 
و پي��اده روي را از راهکاره��اي موث��ر در افزايش تحرک و 

نش��اط و ش��ادابي در جامعه خواند و 
ابراز اميدواري کرد: با حمايت ارگان 
و دس��تگاه هاي مختلف طرح س��ه 
ش��نبه هاي بدون خودرو تداوم يابد. 
به گزارش ايرنا، دراين طرح با ترغيب 
سازمانهاي مردمنهاد و انجمن هاي 
مردم، براي کنار گذاشتن خودروهاي 
ش��خصي، بهره گي��ري از دوچرخه، 
پياده روها و ناوگان حمل ونقل عمومي براي عبور و مرور 
در روزهاي س��ه ش��نبه استفاده مي شود. اين طرح با هدف 
کاه��ش ب��ار ترافيک و آلودگي هوا، افزايش تحرک بدني 
و ايجاد روحيه نشاط و شادابي جامعه در برخي استانهاي 
کشور در حال اجراست. طرح سه شنبه هاي بدون خودرو 
از تابستان امسال به منظور کاهش الايندگي هوا و حفظ 
تندرس��تي افراد جامعه از س��وي مديريت امور شعب بانک 

تجارت چهالرمحال و بختياري در حال اجرا است .

تجارت-استان مرکزي:جشن نيکوکاري با استقرار دو هزار پايگاه 
ثابت و ساير کميته امداد استان مرکزي همزمان با سراسر کشور 
از شانزدهم اسفند ماه آغاز مي شود. نشست خبري مدير کل کميته 
امداد استان مرکزي به منظور تبيين برنامه  هاي جشن نيکوکاري و 
با حضور اصحاب رسانه در سالن جلسات کميته امداد استان برگزار 
شد.به گزارش سايت خبري کميته امداد ، قنبر موسي نژاد، مدير 
کل کميته امداد اس��تان مرکزي با بيان اينکه جش��ن نيکوکاري 
امسال با شعار "جوانه لبخند مي کاريم" برگزار مي شود ، گفت : دو 
هزار پايگاه ثابت و سيار کميته امداد براي برگزاري اين جشن در 
نظر گرفته ش��ده و زنگ جش��ن نيکوکاري شانزدهم اسفند ماه به 
صورت نمادين در دبيرس��تان دخترانه ش��اهد نيايش اراک نواخته 
خواهد شد.وي افزود : تعداد هزارو ۳۴2 پايگاه همزمان با آغاز جشن 
نيکوکاري در شانزدهم اسفند ماه در سطح مدارس استان ، ۵۷9 

پايگاه بسيج ، مساجد و کميته امداد در هفدهم اسفند ماه در اماکن 
پرتردد و ۳۰ پايگاه روز جمعه هجدهم اس��فند ماه در مصلي هاي 
برگزاري نماز جمعه در سطح استان مستقر خواهد شد.وي تکيه 
گاه اصلي کميته امداد را مردم دانس��ت و گفت : رش��د کمک هاي 
مردمي در سال هاي اخير نشان از اعتماد مردم به کميته امداد است 
و کمک هاي مردمي در س��رفصل هاي مختلف در س��ال جاري تا 
کنون به نس��بت س��ال گذشته رشد ۶۵ درصدي داشته است.وي 
افزود:ميزان کمک هاي مردمي در جشن نيکوکاري در سال گذشته 
چهار ميلياردو ۵۰۰ ميليون تومان بوده که از اين ميزان يک ميلياردو 
۵۰۰ ميليون تومان به صورت نقدي و سه ميليارد تومان به صورت 
غير نقدي بوده که به نس��بت س��ال 9۴ رش��د ۳۰ درصدي داشته و 
اميدواريم با کمک مردم خير انديش استان اين رقم در سال جاري 
افزايش داشته باشد.مدير کل کميته امداد استان در ادامه با اشاره 

به اينکه ارائه خدمات در کميته امداد هدفمند و زماندار است ، بيان 
کرد : ارائه خدمات در کميته امداد بر اساس اولويت هاي مددجويان 
است و فرايند توانمند سازي مددجويان در اين نهاد بين يک تا پنج 
س��ال انجام مي ش��ود .وي با اشاره به تاکيدات قانون برنامه پنجم 
مبني بر توانمندي سالانه مخاطبان دستگاه هاي حمايتي ، گفت 
: خدمات مس��تمري کميته امداد تنها به افرادي به صورت دائم 
پرداخت مي ش��ود که امکان توانمندي و ايجاد اش��تغال براي آنها 
وجود نداش��ته باش��د.وي افزود در سال جاري براي سه هزارو ۱۴8 
نفر از مددجويان تحت حمايت با اعتبار ۵۰ ميليارد تومان از منابع 
بانکي و امدادي شغل ايجاد شده و ۶9۵ مددجو نيز از طريق مراکز 
کاريابي مشغول به کار شدند.وي اعتلاي رشد علمي و فرهنگي 
خانوارهاي تحت حمايت را از اولويت هاي کميته امداد برشمرد و 
اظهار کرد : اولين گام در اجرايي شدن برنامه هاي توانمندي تقويت 

بنيه فرهنگي و ديني بوده و کميته امداد با علم بر اينکه رفع فقر 
فرهنگي مقدم بر فقر مادي است اقدامات موثري در زمينه رشد 
فرهنگي مددجويان انجام داده است.مدير کل کميته امداد استان 
در پايان ضمن دعوت از حضور پرشور مردم در جشن نيکوکاري 
گفت : کميته امداد امين مردم است و کميته امداد با رعايت ضوابط 
کمک هاي جمع آوري شده را بر اساس نيت خيران در همان شهر 

و يا محله بين نيازمندان توزيع مي کند.

تجارت استان بوشهر : سرپرست اداره کل بنادر و دريانوردي استان 
بوشهر گفت: مانور عمليات مشترک جست وجو و نجات دريايي و 
هوايي با مشارکت ارگان هاي دريايي در آب هاي خليج فارس در 
اين بندر برگزار شد.نوراله اسعدي روز در حاشيه برگزاري اين مانور 

افزود: اين مانور با سناريوي فرود اضطراري هواپيماي مسافربري 
داراي ۱۵۰ سرنشين در آب هاي خليج فارس و اعلام اضطرار به 
مرکز جست وجو و نجات دريايي اداره کل بنادر و دريانوردي استان 
بوش��هر به اجرا درآمد.وي بيان کرد: با اطلاع يافتن اين مرکز از 
شرايط اضطراري هواپيما اين ارگان راهبري عمليات را در دست 
گرفت و 2 يدک کش آتشخوار به همراه دو شناور ناجي و دو فروند 
بالگرد را به محل وقوع سانحه اعزام کرد.سرپرست اداره کل بنادر 
و دريانوردي اس��تان بوش��هر يادآور ش��د: همزمان با آغاز عمليات 
آتشخوارها در جهت اطفا حريق شناور هاي ناجي از دريا و بالگرد 
از هوا جهت نجات مسافران به آب افتاده وارد عمليات شدند که با 
موفقيت به انجام رسيد.وي افزود: پس از انجام همزمان نجات جان 

افراد صدمه ديده و اطفاي حريق ناشي از فرود اضطراري هواپيما 
در آب عمليات مقابله با آلودگي احتمالي دريا انجام شد.اس��عدي 
ادامه داد: يک فروند يدک کش بهمراه يک بارج 2۰۰ تني مجهز 
به ۱۰۰ متر طناب، سه فروند يدک کش آتشخوار، 2 فروند شناور 
ناجي، يک فروند بالگرد استيجاري اداره بندر با امکانات، تجهيزات 
پاکسازي آلودگي مواد نفتي شامل يک ست بوم به همراه دمنده و 
متعلقات، يک فروند شناور پشتيبان براي عمليات مقابله با آلودگي، 
يک دستگاه آمبولانس، شناور هادي به منظور فرماندهي و يک 
فروند جان پناه)قايق نجات بادي( از جمله دستگاه هاي مشارکت 
کننده در اين مانور بودند.وي ادامه داد: اداره کل فرودگاه هاي استان 
بوشهر با يک فروند هواپيماي جست وجوي هوايي و لاشه يک 

فروند هواپيما، نيرو دريايي ارتش با يک فروند شناور وي آي پي 
براي استقرار مهمانان، يک فروند شناور بيمارستاني براي خدمات 
پزشکي در دريا، يک دستگاه آمبولانس، چهارنفر نجات غريق، ۶ 
نفر غواص، 2نفر نجات غريق براي کنترل صدمات، يک دستگاه 
کوزه دودزا، فرماندهي درياباني اس��تان با يک فروند ناوچه و س��ه 
فروند قايق تندرو براي قرق منطقه عمليات و نيروي دريايي سپاه 
با يک فروند بالگرد جس��ت وجو در اين رزمايش حضور داش��تند.

سرپرست اداره کل بنادر و دريانوردي استان بوشهر افزود: در جريان 
مانور عمليات مش��ترک جس��ت و جو و نجات دريايي و هوايي در 
آب با مشارکت و هماهنگي دستگاه هاي ذيربط کل سناريو پيش 

بيني شده به نحو مطلوبي به اجرا درآمد.

w w w w . t e j a r a t o n l i n e . i r
آخرين اخبار و تحليل روز اقتصادي را در پايگاه اينترنتي تجارت آنـلاين بخوانيد


